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Abstract (en)
[origin: US2021180903A1] Adapters for mounting an accessory on a firearm, firearm accessories configured to mount to those adapters, and sheath
or handguard assemblies of firearms are disclosed. The recited accessory adapter is substantially annular or tubular in shape, and includes at least
two portions that are arranged adjacently along the barrel axis of the firearm. A rear portion is formed on the weapon side of the adapter, so that
the rear portion is geometrically complementary to the front end of a firearm sheath, at least in part, and a front portion of the adapter includes a
cylindrical coupling surface on the outside for coupling of the accessory, where the coupling surface includes at least one bayonet extension that
projects radially outwards.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Adapter (30) zur Montage eines Zubehörteils (40) an einer Feuerwaffe, ein entsprechend ausgebildetes Zubehörteil
(40), sowie eine Ummantelung bzw. Handguard assembly (20) einer Feuerwaffe.Der Adapter (30) weist erfindungsgemäß eine im Wesentlichen
ringförmige bzw. rohrförmige Gestalt auf und zumindest zwei entlang der Laufachse (140) benachbart angeordnete Abschnitte (32, 34), wobei ein
Hinterabschnitt (32) waffenseitig zumindest teilweise geometrisch komplementär zum vorderen Ende der Ummantelung (20) ausgebildet ist, und ein
Vorderabschnitt (34) weist an seiner Außenseite eine kreiszylinderförmige Koppelfläche (342) zur Kopplung des Zubehörteils (40) auf, wobei an der
Koppelfläche (342) zumindest ein Bajonettfortsatz (341) radial nach außen ragend vorgesehen ist.
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